
Saksprotokoll i klagenemnda - 19.06.2018  
 
Tor- André Ljosland (KrF) sette fram slikt forslag: 
 

«Klaga vert teken til følgje. Klagenemnda viser til at SVV sine vurderingar knytt til kommuneplanen 
allereie er vurdert av kommunen og at dei har gitt tillatelse. Tilbygget vil heller ikkje utgjera vesentleg 
endring frå dagens situasjon.» 

 
Røysting 
 
Ljosland sitt forslag vart vedteke med 3 røyster (Krf, H, Frp) mot 2 røyster (A,SV)  for fylkesrådmannen sitt 
forslag. 
 
Vedtak 
 
Klaga vert teken til følgje. Klagenemnda viser til at SVV sine vurderingar knytt til kommuneplanen allereie er 
vurdert av kommunen og at dei har gitt tillatelse. Tilbygget vil heller ikkje utgjera vesentleg endring frå 
dagens situasjon. 
 


